
REFERENCE : V 403

VILLA
Surface : 260 m²
Surface area : 260 sqm

Surface terrain : 900 m²
Ground Size : 900 sqm

Proximité du palais en voiture : 6
min
Nearby from the palais by car : 6
min

Location saisonnière et congrès
Vacation rentals and congresses

VILLA
Villa grand standing
High standing building

Cannes, Montrose, très belle villa d'environ 260 m2, sur un terrain d'environ 900 m2 sur 2 niveaux entièrement
rénovée. Au rez de jardin, hall d'entrée, double séjour d'environ 90 m2 ouvert sur la terrasse et la piscine, double
wc invités, cuisine entièrement équipée, office avec wc pour le personnel, un bureau avec canapé convertible, une
salle de douches avec wc. Au 1 er étage, une chambre de maitre en suite avec terrasse et salle de bains et wc, 3
chambres en suite avec salle de bains ou douches et wc. A l'extérieur, piscine chauffée, salle à manger extérieure,
salon extérieur.
Studio indépendant, avec canapé convertible, coin cuisine, salle de douches avec wc.
Cannes, Montrose, very beautiful villa of about 260 sqm on a plot of 900 sqm on 2 levels, full renovated. On the
garden level, entrance hall, living room of 90 sqm opening onto the terrace and pool, double guest toilet, fully
equipped kitchen, office with toilet for staff, an office with sofa bed, a shower room with toilet. On the 1st floor, a
master bedroom suite with terrace and bathroom and toilet, 3 bedrooms with bathroom or shower and toilet.
Outside, heated pool, outdoor dining, outdoor seating.
Independent studio with sofa bed, kitchenette, shower room with toilet.

PRESTATIONS / SERVICES

Chambres / Bedrooms : 4
Lits doubles / Double beds  : 1
Lits simples / Single Beds : 6
Canapé lit / Sofa-bed : 2
Douches / Showers : 4
Bains / Baths : 2
WC / WC : 9

Terrasse / Terrace  : 250 m²
Accès internet / Internet acces
Climatisation / Air conditioning
Piscine chauffée / Heated pool
Parking / Parking : 4
Buanderie / Laundry















Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

